
Fra: Sanne Jakobsen XXXXXXXXXXXXXXXXXXX
Sendt: Sunday, May 15, 2022 11:13:25 PM 

Til: Jakob Næsager (Borgerrepræsentationen) <Jakob_Naesager@kk.dk>; Gorm Gunnarsen 

(Borgerrepræsentationen) <Gorm_Gunnarsen@kk.dk>; Katrine Hassenkam Zoref 

(Borgerrepræsentationen) <Katrine_Hassenkam@kk.dk>; Knud Holt Nielsen (Borgerrepræsentationen) 

<Knud_Holt_Nielsen@kk.dk>; Marcus Vesterager (Borgerrepræsentationen) <Marcus_Vesterager@kk.dk>; 

Sofie Seidenfaden (Borgerrepræsentationen) <Sofie_Seidenfaden@kk.dk>; Mathilde Schøneberg Kastbjerg 

(Borgerrepræsentationen) <Mathilde_Kastbjerg@kk.dk>; Emil Sloth Andersen (Borgerrepræsentationen) 

<Emil_Sloth_Andersen@kk.dk>; Harun Demirtas (Borgerrepræsentationen) <Harun_Demirtas@kk.dk>; 

Rasmus Rune Steenberger (Borgerrepræsentationen) <Rasmus_Steenberger@kk.dk>; Heidi Wang 

(Borgerrepræsentationen) <Heidi_Wang@kk.dk> 

Cc: Nina Thilo Funder <XXXXXXXXXXXXXXXXX; Fællespostkasse Nørrebro Lokaludvalg 

<noerrebrolokaludvalg@okf.kk.dk>; XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 

Emne: Henvendelse til Børne- og Ungdomsudvalget fra Skolebestyrelsen ved Guldberg Skole  

Til Børne- og Ungdomsudvalget, Københavns Kommune 

Cc Nørrebro Lokaludvalg 

Skolebestyrelsen ved Guldberg Skole henvender sig nu til jer med ønsket om et snarligt møde med Børne- 

og Ungdomsudvalget angående istandsættelsen af skolens to eksisterende matrikler og opførelsen af den 

3. matrikel, mens vi forældre stadig har indflydelse på byggeprocessen, og inden I, forvaltningen og 
eksterne partnere tager beslutninger, som vil påvirke vores børns, vores dygtige medarbejderes og vores 
daglige liv i mange år fremover. Vi ønsker at samarbejde med jer og håber, at I vil tage vores bidrag seriøst.

En totalistandsættelse af Guldberg Skole er nært forestående – den har været længe undervejs, er meget 

tiltrængt og ventet med længsel. I processen er behovet for at udvide Guldberg Skole med en 3. matrikel 

opstået. Skolebestyrelsen har været tæt involveret i processen og har holdt flere møder med forvaltningen 

samt et enkelt med den tidligere borgmester på området. Det har haft høj fokus i skolebestyrelsen, at sikre 

gode vilkår under byggeprocessen for at opretholde den høje daglige kvalitet, som skolen er kendt for.  

På skolebestyrelsesmødet afholdt d. 11. maj blev vi orienteret om væsentlige ændringer i de to projekter, 

som har givet anledning til denne henvendelse med ønsket om et møde med udvalget snarest muligt for at 

diskutere følgende: 

- Opstarten på istandsættelsen af de to eksisterende matrikler vil dels blive væsentlig forsinket

og projektet vil dels tage længere tid end først antaget. Der har i Skolebestyrelsen fra starten været

stort bekymring for, hvilken skolegang vores børn ser frem til, når de i så lang tid skal gå i skole

uden egentlig adgang til udearealer. Den bekymring bliver naturligvis ikke mindre af, at perioden

forlænges. Om end vi møder forståelse i forvaltningen for vores bekymring, så føler vi os på

nuværende tidspunkt ikke tilstrækkelig overbevist om, at der reelt kommer nogle løsninger, som

kan forhindre lærer- og elevflugt fra skolen under istandsættelsen. Vi ønsker derfor at gøre

politikerne opmærksomme på de løsningsforslag, vi i skolebestyrelsen er kommet med, med

henblik på, at der aktivt arbejdes på, at de realiseres.

-  Der skal spares 30 mio. kr. på byggeriet af den nye afdeling af skolen i De Gamles By.

Forvaltningen har peget på, at besparelsen findes ved at fjerne de planlagte tagterrasser på skolen.

Dette vil ikke bare være et væsentligt tab for skolens børn, men for hele Nørrebro. Vi er den del af

Danmark med færrest grønne kvadratmeter til rådighed pr. borger. Da ideen om en skole på denne
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placering i sin tid blev lanceret, blev den netop solgt som en gevinst for hele bydelen, at alle 

borgere på Nørrebro ville få glæde af bedre udefaciliteter, og at denne del af De Gamles By ville få 

et løft i forbindelse med byggeriet af skolen. Alt det går nu tabt. Vi vil derfor gerne i dialog med 

udvalget om alternative løsninger på den besparelse, såfremt den ikke kan undgås. 

Vi ser frem til at høre fra jer med forslag til datoer, hvor vi kan mødes på Guldberg Skole og via konstruktiv 

dialog sammen sikre den bedst mulige skole til glæde for ikke bare børn og forældre i skoledistriktet under 

istandsættelsen og de næste mange år, men for alle på Nørrebro. 

Mange venlige hilsner Skolebestyrelsen på Guldberg Skole 

Kontakt venligst skolebestyrelsen via forperson Nina Thilo Funder, XXXXXXXXXXXXXXXXXXX og 

næstforperson Sanne Jakobsen, XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

--  

Sanne-Marie Ekstrøm Jakobsen 

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXXXX
Danmark 

Tlf. XXXXXXXXXXXXXXXX
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